
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 17.05.2021 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Znak: BR.0002.10.2021 

 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 29.04.2021 roku odbyło się spotkanie radnych Rady Miejskiej w Sulechowie  

z Burmistrzem Sulechowa Panem Wojciechem Sołtysem oraz przedstawicielami spółki 

Sulechowskie Przedsiębiorstwo Komunalne Supekom w Sulechowie i dyrektorem OSiR Panem 

Łukaszem Duchem w sprawie przejęcia/zakupu portu w Cigacicach od spółki Katowicki 

Węgiel. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Zbigniew Trompa oraz radni Pani Elżbieta Musiałek, Pan Wojciech Szefner, Pani 

Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Sebastian Różycki, Pan Piotr Miszkiewicz, Pan 

Wiesław Kołakowski. 

2. W dniu 05.05.2021 roku odbyło się spotkanie w sprawie ustalenia treści pytań w ankiecie 

w sprawie oceny jakości zdalnego nauczania przez rodziców szkół podstawowych w 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Gminie Sulechów. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury Pan Miłosz Brodzikowski, 

Kierownik Wydziału Oświaty Pani Krystyna Knyspel oraz Pani Anna Przerwa.  

3. W dniu 06.05.2021 roku odbyło się w Głoguszu uroczyste wręczenie nagród dzieciom ze 

świetlicy środowiskowej w Głoguszu i Kijach w ramach konkursów: 1. Na dzień ziemi – jak 

dbasz o planetę? 2. Przegląd Pieśni Patriotycznych 3. Konkurs na Flagę Polski kreatywnie. W 

spotkaniu udział wzięli i wręczali nagrody dzieciom Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Radosław Murkowski, radny Roman Wilczyński oraz dyrektor SDK Pani Agnieszka 

Łukaszenko-Woźnica.  

4. W dniu 07.05.2021 roku w związku z konsultacjami w sprawie budowy mostu w 

Pomorsku odbył się wyjazd radnych Rady Miejskiej w Sulechowie do miejscowości Pomorsko 

i Brody. W konsultacjach w sprawie budowy mostu  udział wzięli sołtysi sołectw Mozów, 

Pomorsko, Brody i Kije oraz radni: Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa oraz radni Pani Elżbieta Musiałek, 

Pan Wojciech Szefner, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Piotr Miszkiewicz, Pan 

Wiesław Kołakowski, Pan Roman Wilczyński, Pan Piotr Bodnar, Pan Czesław Grzeszyński. W 

spotkaniu wziął udział także radny Sejmiku Województwa Lubuskiego Pan Kazimierz 

Łatwiński oraz Prezes stowarzyszenia "Szansa na życie" Pan Wilhelm Korotczuk. Na spotkaniu 

dyskutowano o konieczności podjęcia przez Sejmik Województwa Lubuskiego dalszych 

inwestycji związanych z budową obwodnicy wsi Pomorsko, a nawet budową w dalszej 

przyszłości północnego węzła komunikacyjnego z drogą ekspresowa S3, omijającego 

miejscowości Mozów i Kije. Budowa taka pozwoli ograniczyć uciążliwości związane ze 

wzrostem natężenia ruchu dla mieszkańców wspomnianych wsi po wybudowaniu mostu, a 

przede wszystkim zachować płynność transportu towarowego i osobowego na nowym odcinku 

drogowym i uatrakcyjnić pobliskie tereny inwestycyjne należące do Gminy Sulechów. Przy 

okazji spotkania radni odwiedzili zabytkowy budynek szkoły we wsi w Pomorsku dyskutując 

plany związane z przyszłym zagospodarowaniem tego obiektu oraz sale wiejskie w Brodach i 

w Pomorsku. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

Rys. Możliwe przebiegi obwodnicy wsi Pomorsko oraz północnego węzła komunikacyjnego z 

drogą ekspresowa S3 

5. W dniu 10.05.2021 roku odbyło się posiedzenie wspólne wszystkich komisji Rady Miejskiej 

w Sulechowie przed XXXIX nadzwyczajną sesją Rady Miejskiej. W spotkaniu obok radnych i 

Burmistrza Sulechowa na zaproszenie Przewodniczącego Rady Miejskiej w dyskusji 

dotyczącej apelu w sprawie budowy nowego przebiegu drogi wojewódzkiej nr 278 wraz z 

obwodnicą miejscowości Pomorsko udział wzięli także Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich 

Pan Paweł Tonder oraz Dyrektor Departamentu Infrastruktury i Komunikacji Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Lubuskiego Pan Sławomir Kotylak. 

6. W dniu 11.05.2021 odbyła się XXXIX nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Sulechowie, a 

po sesji odbyło się posiedzenie wspólne wszystkich komisji Rady Miejskiej w Sulechowie 

przed XL zwyczajną sesją Rady Miejskiej.  



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

7. W dniu 12.05.2021 roku odbyło się spotkanie radnych, Burmistrza Sulechowa Pana 

Wojciecha Sołtysa i przedstawicieli spółki Sulechowskie Przedsiębiorstwo Komunalne 

Supekom w Sulechowie z firmą, która przygotowała koncepcję budowy sieci kanalizacji 

deszczowej na terenie Gminy Sulechów. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Radosław Murkowski, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew 

Trompa oraz radni Pan Wojciech Szefner, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Wiesław 

Kołakowski. 

8. W dniu 14.05.2021 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, Pan Wojciech Szefner, Pan Sebastian Różycki, Pan Jan Rerus, 

Pan Piotr Miszkiewicz, Pan Wiesław Kołakowski, Pani Elżbieta Musiałek oraz Pani Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak. W spotkaniu udział wziął także Pan Sebastian Cycuła – Prezes 

Zarządu fundacji Generado oraz Stowarzyszenie Pomocy Osobom Autystycznym "Dalej 

Razem" w zawiązku z wnioskiem Burmistrza Sulechowa Pana Wojciecha Sołtyska w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie przez Gminę Sulechów od żądania zwrotu zwaloryzowanej 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży niezabudowanej nieruchomości gruntowej.  

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

1. Pisma Wojewody Lubuskiego w sprawie uzupełnienia braków formalnych w celu 

rozpatrzenia wniosków o wydanie opinii w sprawie uchwał: 0007.318.2021, 0007.320.2021, 

0007.322.2021 oraz 0007.323.2021. Treść pism przekazałem Państwu radnym. 

2. Odpowiedź Burmistrza Sulechowa na zapytanie radnej Elżbiety Musiałek w sprawie planów 

wobec budynku poszkolnym w Pomorsku. Odpowiedź przekazałem Pani radnej oraz 

pozostałym Państwu radnym. 

3. Odpowiedź Burmistrza Sulechowa na moje pismo w sprawie utworzenia ankiety na temat 

zdalnego nauczania w gminie Sulechów. Odpowiedź przekazałem Komisji Zdrowia, Oświaty i 

Kultury oraz Państwu radnym. 

4. Odpowiedź na wniosek w sprawie remontu amatorskiej stoczni w Cigacicach. Treść 

odpowiedzi przekazałem Państwu radnym oraz wnioskodawcy. 

5. Skarga mieszkańca na uchwałę Rady Miejskiej w Sulechowie nr 0007.416.2017 z dnia 25 

września 2017 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenów w obrębach geodezyjnych: Górki Małe, Cigacice i Górzykowo. Skargę przekazałem 

Panu Burmistrzowi w celu przygotowania odpowiedzi do Sądu Administracyjnego oraz 

Państwu radnym. 

6. Pan Burmistrz przekazał Analizę stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie gminy 

Sulechów za rok 2020. Analizę przekazałem Państwu radnym. 

7. Wojewoda Lubuski zwrócił się do mnie o przekazanie dokumentów zebranych w sprawie 

uchwały nr 0007.339.2021 z dnia 16 marca 2021 w sprawie stwierdzenia nienaruszenia 

ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego z wykonywaniem funkcji lub działalności 

określonej przepisami prawa oraz braku podstaw do stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

radnego. Pismo przekazałem Państwu radnym do wiadomości natomiast wspomnianą 

dokumentację przekazałem Wojewodzie. 

8. W dniu 4 maja przekazałem naczelnikowi II Urzędu Skarbowego w Zielonej Górze 

oświadczenia majątkowe Państwa Radnych za rok 2020. Dziękuję wszystkim Państwu za 

przedłożenie oświadczeń w terminie. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

9. Pismo mieszkańca z propozycją projektu Kolei Aglomeracyjnej. Pismo przekazałem 

Państwu radnym oraz Panu Burmistrzowi z prośbą o ustosunkowanie się do niego. 

10. Wniosek - wycofanie petycji Pana radnego Piotra Miszkiewicza. Wniosek przekazałem 

Państwu radnym wraz z pismem radnych w sprawie lokalizacji budynków wielorodzinnych. 

11. Pismo Radnych Rady Miejskiej do Burmistrza Sulechowa dotyczące wyboru działki 

nr 74/8 będącą własnością Sulechowskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego „SuPeKom” 

Sp. z o.o. (działka obok cmentarza po byłym tartaku) jako najkorzystniejszej lokalizacji 

budynków mieszkalnych wielorodzinnych z mieszkaniami komunalnymi. W opinii 

radnych budowa mieszkań komunalnych w tym miejscu pozwoli  sposób szeroki 

zagospodarować nieużytkowany dotychczas obszar znajdujący się w centrum miasta. 

Możliwość pozyskania bezzwrotnego dofinansowania z Funduszu Dopłat w wysokości 80% na 

taką inwestycję decyduje w pinii radnych o konieczności niezwłocznego rozpoczęcia procedury 

przejęcia wskazanej nieruchomości i jak najszybszego rozpoczęcia realizacji dokumentacji 

projektowej na to zadanie. 

12. Pismo Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie uchwały ograniczającej tonaż pojazdów 

poruszających się na drogach na terenie gminy. Pismo przekazałem do wiadomości Państwu 

radnym i Panu Burmistrzowi z prośbą o stanowisko merytoryczne w tej sprawie. 

13. Wojewoda Lubuski zwrócił się do mnie o przekazanie dokumentów zebranych w sprawie 

uchwały nr 0007.354.2021 Rady Miejskiej w Sulechowie z dnia 20 kwietnia 2021r. w sprawie 

stwierdzenia nienaruszenia ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego z wykonywaniem 

funkcji lub działalności określonej przepisami prawa oraz braku podstaw do stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnego. Pismo przekazałem Państwu radnym do wiadomości natomiast 

wspomnianą dokumentację przekazałem Wojewodzie. 

14. Pan Burmistrz przekazał sprawozdanie finansowe za rok 2020. Sprawozdanie przekazałem 

Państwu radnym. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

15. Interpelacja radnego Wojciecha Szefnera w sprawie tablic informujących na temat 

gospodarki odpadami komunalnymi. Interpelację przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą o 

udzielenie odpowiedzi. 

16. Pismo Spółki Katowicki Węgiel informujące o wszczęciu procedury przetargowej 

sprzedaży portu w Cigacicach. Pismo przekazałem Państwu radnym. 

17. Rezygnacja z funkcji sołtysa sołectwa Głogusz. Rezygnację przekazałem Państwu radnym. 

18. Propozycje zmian do MPZP Kalsk przekazane przez pełnomocnika Spółki Rolnej Kalsk 

Sp. z o.o. Propozycje przesłałem Państwu radnym. 

19. Zapytanie radnego Przemysława Mikołajczyka w sprawie podtopień budynku przy ulicy 

Okrężnej. Zapytanie przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

20. Sprawozdanie z realizacji program współpracy z organizacjami pozarządowymi w roku 

2020. Sprawozdanie przekazałem Państwu radnym. 

21. Pismo Burmistrza Sulechowa w sprawie udziału radnych w pracach komisji do spraw najmu 

nieruchomości. Pismo przekazałem Państwu radnym. 

22. Do wiadomości otrzymaliśmy pismo Burmistrza Sulechowa do stowarzyszenia 

ZWIERZĘTA W POTRZEBIE. 

23. Pismo Wojewody Lubuskiego wskazujące, iż uchwała Nr 0007.322.2021 Rady Miejskiej 

w Sulechowie 16 lutego 2021r. w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obrębu Krężoły, części obrębu Kruszyna i części 

obrębu 2 miasta Sulechów została podjęta z naruszeniem prawa. Pismo przekazałem Państwu 

radnym. 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


